



## Protokoll styrelsemöte Ölmstad IS 5/12 2023

### Närvarande:

Evelina Kilander (mötets ordförande), Emma Willaredt, Robert Davidsson, Agneta Torkelskogh, Björn Tosterud, Emil Andersson, Peter Nilsson, Marcus Kilander, Anna Elf Andersson, Julia Conradsson, Jesper Wetterbrandt.

### § 1 – Mötets öppnande

Evelina Kilander hälsade alla välkomna till mötet.

### § 2 – Dagordningens godkännande

Dagordningen godkändes.

### § 3 – Val av styrelsens protokolljusterare

Till detta valdes Emil Andersson och Björn Tosterud.

### § 4 – Föregående protokoll och justering

- Inget nytt att tillföra.

### § 5 Frågor för mötet

#### § 5.1 Medlemskap Jönköpings Idrottsallians och Hemmavinsten

- Styrelsen beslutar att Ölmstad IS fortsatt ska vara medlem i Jönköpings Idrottsallians och delta i Idrottsalliansens lotteri hemmavinsten. (Se bifogat utdrag).

#### § 5.2 Tagg till nya idrottshallen och inbrottslarm

- Styrelsen beslutar efter att ha fått offert och diskuterat på mötet att vi inte ska ha tagg eller inbrottslarm på nya hallen.

#### § 5.3 Uthyrningstid fredagar

- Styrelsen beslutar att tiden för att hyra ÖIS-gården börjar 18.00 på fredagar för att det inte ska krocka med andra aktiviteter.

#### § 5.4 Inköp TV

- En tv har köpts in och kommer att hänga på ena väggen i idrottshallen i gamla delen som kan användas vid uthyrning och egna aktiviteter. Det är också på gång med ett träskal som ska användas som skydd och en kedjeanordning som ska hålla tv:n på plats.

### **§ 5.5 Översvämning**

- Under året har det skett översvämningar på baksidan av ÖIS-gården i samband med höga flödes hastigheter från höjderna och bäcken bakom byggnaden. Styrelsen beslutar därför att söka bidrag för att kunna göra en hög kant och fördämning.

### **§ 5.6 Rutiner dödsfall/allvarliga händelser + handlingsplan krishantering**

- Rutiner har tagits fram för om något allvarligt skulle inträffa med koppling till vår förening. Styrelsen godkänner rutinerna och sektionsrepresentanterna tar med dessa till respektive sektionsmöten.

### **§ 5.7 Återkoppling LSG Team och civilsamhället**

- Evelina redogjorde för ett möte som hållits med LSG, Lokal samverkansgrupp där bland annat skolor, socialtjänst, fältare, kyrkor och idrottsföreningar ingår. Målet är att hitta sysselsättningar till barn och unga i Grännabygden. ÖIS aktiviteter kommer nu att delges till barn och unga via infoblad från Ribbaskolan och ett samarbete har inletts med fritidsgården i Gränna där många som inte är delaktiga inom idrottsrörelsen finns.

### **§ 5.8 Förslag på årshjul**

- Evelina redovisade förslag på årshjul som godkändes.

### **§ 5.9 Uppföljning ledarträff**

- Runt 30 ledare deltog på ledarträffen i november där det diskuterades värdegrund, ungdomsdeltaktighet och jämlikhet bland annat. Hög stämning och mycket engagemang. Förhoppningen är att ha en ledarträff på våren och en på hösten i fortsättningen.

### **§ 5.10 Budget 2024**

- Julia Conradsson och Emma Willaredt tittar på budget för 2024. Sektionernas budget ska vara klar så snart som möjligt efter årsskiftet.

### **§ 5.11 Verksamhetsplan/verksamhetsberättelse inför årsmötet**

- Julia, Emma och Evelina tar sig an verksamhetsplan och verksamhetsberättelse inför årsmötet. Dessa ska vara klara senast 5 februari.

### **§ 5.12 Styrelsemöte 2024 + datum årsmöte**

- Styrelsen beslutar om att ha möten var sjätte vecka och kan hållas på måndagar, tisdagar, onsdagar eller torsdagar. Om det ska tas upp en större fråga som kräver mer tid kan extramöte tillkallas. Årsmötet bestäms att hållas 20 februari klockan 18.00.

### § 5.13 Ta tempen på vårt arbetssätt

- Styrelsen utvärderade sitt arbetssätt genom 15 frågor.

## § 6 Team

### **Bidrag:**

- Vi söker bidrag för renovering av ventilation.

### **Ekonomi:**

- Handlingar saknades till mötet, men budskapet är att ekonomin ser stabil och trygg ut vilket den har gjort fortlöpande under året.

### **Fastighet:**

- Kommer att annonseras om någon kan tänkas vara med i fastighetsteamet och hjälpa till att sköta om anläggningen.

### **Försäljning/sponsring:**

- Försäljningen av papper avslutades under november och gick bra. Inte helt klart med hur mycket som går tillbaka till sektionerna.

## § 7 Återkoppling från sektionerna

### **Gruppträning:**

- Har under hösten anordnat både spökrunda för barn och minidisco som kan beskrivas som två stora succéer. 130 respektive 60 barn kom på de olika evenemangen.

### **Innebandy:**

- Full fart med 10 lag som spelar poolspel och matcher.

### **Bordtennis:**

- Fyra serielag är igång och säsongen rullar på. Nya barriärer inköpta som kan användas vid tävlingar på hemmaplan.

### **Orientering:**

- Lågsäsong just nu.

### **Skidor:**

- Den tidiga vintern har gjort att skidspåren varit igång flera veckor där många har åkt på elljusspåret. I oktober anordnades ÖIS-Loppet igen efter att ha varit vilande 2022.

### **Gym:**

- Rullar på fint. Satsningen på ålderskategorin 60+ har blivit en succé.

**Ungdomsfotbollen:**

- Efter säsongen har det hållits årligt möte med IK Vista om nutida och framtida kombinationslag på flicksidan. Även på pojksidan har ett liknande möte hållits.

**§ 8 Nästa styrelsemöte**

- 22 januari klockan 18.00 på ÖIS-gården.

**§ 9 Mötet avslutas**

- Evelina tackade närvarande och avslutade mötet.

**Sekreterare:**

**Robert Davidsson**

---

**Justerare:**

**Emil Andersson**

---

**Björn Tosterud**

---